

Thom Arne HELLERSLIA



Judge, Court of Appeal, Norway
Juge, Cour d'appel, Norvège

Thom Arne Hellerslia is a judge at the Borgarting Court of Appeal. His specialisations include environmental law and he was the rapporteur for the Court of Appeal decision in the case of *Greenpeace Nordic Association and Nature and Youth v. Ministry of Petroleum and Energy*. He is the chairperson of the Human Rights Committee of the Norwegian

Judges Association. Prior to being a judge, he was a private legal practitioner and worked at the Ministry of Justice.

Thom Arne Hellerslia est juge à la Cour d'appel de Borgarting. Il est notamment spécialisé dans le droit environnemental et était le rapporteur de la décision de la Cour d'appel dans l'affaire « Greenpeace Nordic Association and Nature and Youth v. Ministry of Petroleum and Energy ». Il est Président du Comité pour les droits humains de l'Association norvégienne des juges. Avant d'être juge, il a acquis une expérience en qualité de juriste dans le secteur privé et a exercé au ministère de la Justice.